
Zápisnica 

zo zasadnutia Rady školy konanej dňa 27.09.2023 o 16:00 hod.  

v riaditeľni MŠ 

 

Program: 

1. Otvorenie 

2. Nový člen Rady školy – oboznámenie s priebehom volieb 

3. Voľba zapisovateľa  

4. Informácie o Školskom vzdelávacom programe „Bernoláčik“ 

5. Oboznámenie so Školským poriadkom 

6. Informácia o pedagogicko-organizačnom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho procesu, o organizácií školského roka, personálne, 

priestorové a materiálne zabezpečenie školy v školskom roku 2023/2024 

7. Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti školy a jej výsledkoch  

8. Vyhodnotenie Koncepčného  zámeru rozvoja školy 

9. Predloženie a riešenie aktuálnych problémov školy - diskusia 

10. Uznesenie 

11. Záver 

K Bodu 1 

Zasadnutie Rady školy (ďalej len RŠ) otvorila a prítomných členov privítala 

predsedníčka RŠ p. M. Dubovská. Pani  Dubovská predniesla program 

zasadnutia RŠ a podľa prítomných členov skonštatovala , že je RŠ uznášania 

schopná. Ospravedlnila  neprítomných členov p. R. Dupkalu a p. V. 

Janovčíkovú.  Ďalej prítomným členom predstavila novozvolenú členku rady 

školy zo zástupcov rodičov p. Barboru Gáborovú. 

K Bodu 2 

Z dôvodu ukončenia dochádzky dieťaťa, sa p. Švaňovej ukončilo k 31.08.2023 

členstvo v RŠ. Pani Švaňová bola zároveň aj zvolenou zapisovateľkou. 

Z posledných volieb už nezostal žiaden kandidát na člena RŠ, z tohto dôvodu 

bola MŠ doručená výzva od zriaďovateľa MŠ, na  vyhlásenie volieb člena do RŠ 

za rodičov. Voľby sa uskutočnili 07.09. 2023  v 2. triede MŠ o 16.00 hod.          

S priebehom volieb nového člena RŠ oboznámila prítomných členov                 

p. Dubovská . Do volieb RŠ boli rodičmi detí navrhnuté tri kandidátky, 

z ktorých získala najväčší počet hlasov p. Barbora Gáborová. Z týchto volieb je 

zverejnená zápisnica na stránke MŠ. 



 

 

K Bodu 3 

Pani predsedníčka  Dubovská vyhlásila voľbu zapisovateľa zasadnutí RŠ. Po 

krátkej diskusii bola členmi RŠ  navrhnutá  p. Gáborová. Pani Dubovská dala 

hlasovať členom k predloženému návrhu.  Prítomní členovia RŠ jednohlasne 

zvolili ako zapisovateľku p. Gáborovú. Hlasovania sa nikto nezdržal, ani nikto 

nehlasoval proti. 

 

K Bodu 4 

Pani Dubovská dala slovo p. riaditeľke Mgr. Horňákovej, ktorá zhodnotila 

školský vzdelávací program „Bernoláčik“. Program sa nemenil, zameriava sa na 

rôzne oblasti ako environmentálna výchova, zdravý životný štýl, výchovno – 

vzdelávacie aktivity, a pod. Ďalej pokračujú začaté projekty ako napr. Večer 

v škôlke, kde deti strávia večer  v MŠ a plnia zábavno-náučné aktivity a  hľadajú 

poklad.  Každý rok patrí inej téme, ale podstata projektu zostáva. Ďalej 

napríklad Týždeň lega, kde deti intenzívnejšie skladajú stavby z lega, či už 

využijú svoju kreativitu alebo predlohu. Ďalšie obľúbené  projekty sú:  Take me 

out, Zumba kids, Recyklohry, Bubnovačka, Škola v prírode, Veselé popoludnie, 

kurz korčuľovania v PSK aréne....                                                                                                        

Školský vzdelávací program „Bernoláčik“ je zverejnený na internetovej stránke 

MŠ. 

K Bodu 5 

 Pani riaditeľka oboznámila radu školy so Školským poriadkom, ktorý je od 

1.9.2023 nový, pretože sú v ňom zakomponované zmeny na základe platného 

VZN mesta Prešov. Bližšie opísala najdôležitejšie zmeny v Školskom poriadku, 

ako napr.: 

  riaditeľka MŠ po prerokovaní s pedagogickou radou môže sústreďovať 

deti do tried aj spôsobom presúvania z triedy do triedy vzhľadom na 

počet a vekovú skupinu detí 

 rodičia s deťmi sa nezdržiavajú dlhšie v šatni ako je potrebné na 

prezlečenie dieťaťa z kapacitných dôvodov a z dôvodu zvýšenej 

možnosti úrazu 

 rodič potvrdzuje bezinfekčnosť svojho dieťaťa na vzorovom tlačive po 5 

dňoch neprítomnosti, nie je potrebné potvrdenie od lekára 



 zmena režijných nákladov z 0,40 Eur za deň na 8 Eur za mesiac. Režijný 

náklad 8 Eur sa platí ak dieťa navštívi MŠ aspoň jeden deň 

v kalendárnom mesiaci. 

 zdravotná dovolenka dieťaťa sa mení z 30 dní vcelku na kalendárny 

mesiac od prvého do posledného dňa v mesiaci.  

Školský poriadok je zverejnený na internetovej stránke MŠ a v papierovej 

podobe v šatniach tried. 

K bodu 6 

Pani Dubovská predala slovo pani zástupkyni riaditeľky Daniele Gurkovej, ktorá 

prítomných oboznámila o pedagogicko-organizačnom zabezpečení výchovno-

vzdelávacieho procesu, o organizácií školského roka, personálnom, 

priestorovom a materiálnom zabezpečení školy v školskom roku 2023/2024.  

Počet tried sa nemenil, MŠ tvorí 6 tried.  MŠ má momentálne 14 pedagogických 

zamestnancov a 9 nepedagogických. Riaditeľka menovala 6 triednych učiteľov 

zodpovedných za realizáciu a vedenie triednej agendy a spoluprácu s rodičmi 

detí.  

MŠ navštevuje 141 detí, z toho 50 predškolákov, 5 detí s pokračovaním  plnenia  

povinnej školskej dochádzky v MŠ , 15 detí do troch rokov, novoprijatých 37, 

s trvalým pobytom v Prešove 117. 

K bodu 7 

Správu o výchovno-vzdelávacej činnosti školy a jej výsledkoch za šk. rok 

2022/2023 prítomným členom predniesla p. riaditeľka. Pedagogická rada sa 

v minulom školskom roku stretla 4 krát.  MŠ spolupracovala s VŠ, SŠ, aj so ZŠ 

Šrobárová, kde sa boli predškoláci pozrieť ako prebieha vyučovanie a s MŠ 

 Bajkalskou, kde prebiehal predplavecký kurz.  Prebiehala spolupráca so SCPP 

 Bambi centrum, ktoré sa zaoberá komplexnou diagnostikou deti a ponúklo 

poradenstvo rodičom predškolákov. Predškoláci boli diagnostikovaní na jeseň 

a následne v marci min. školského roku. V danej spolupráci sa pokračuje aj 

v tomto šk. roku. 

Minulý školský rok začalo navštevovať MŠ 140 detí a ku koncu roka ich 

z dôvodu presťahovania sa bolo 137. 

Minulý školský rok bolo naplánované Veselé popoludnie v areáli školy, ktoré 

bolo kvôli nepriaznivému počasiu zrušené. 

Na školskom dvore prebiehala revízia exteriérových prvkov, z ktorých jedna 

preliezka bola vyradená a na druhej (veľkej preliezke) boli nájdené vady, preto 

je plánované jej vyradenie na december tohto roku. 



 Plánujú sa úpravy šk. dvora a to výmena oplotenia MŠ, prestrešenie terasy 

a orezanie ihličnanov.  

 

K bodu 8 

Pani riaditeľka prerokovala Koncepčný zámer rozvoja školy , vyhodnotila 

splnené ciele a ciele, ktoré sa priebežne plnia. V oblasti výchovno – vzdelávacej 

poukázala na spoluprácu so súkromným centrom špeciálno-pedagogického  

poradenstva a prevencie BAMBICENTROM. Rozvíjanie pohybových 

schopností a zručností v rámci zdravého  životného štýlu sa plní aj formou 

predplaveckého kurzu, kurzu korčuľovania , pravidelne detskej zumby a aj 

v rámci školy v prírode. V oblasti riadiacej prebieha intenzívna komunikácia 

medzi vedením a zamestnancami, rodičmi, zástupcami rodičov a rady školy. 

Naďalej spolupracuje škola so ZŠ Šrobárovou, SOŠPg, Pedagogickou fakultou, 

Fakultou zdravotníctva, BTS, Osobný údaj, PSK Aréna , MŠ Bajkalská 31. 

V oblasti materiálno – technickej sa pravidelne dopĺňa metodický kabinet 

didaktickými pomôckami na výučbu, aj priamo do tried, pieskoviská sú 

opravené, pribudli nové exteriérové prvky na školskom dvore. 

K bodu 9 

Aktuálne problémy MŠ boli už spomenuté pri predchádzajúcich bodoch, pani 

Dubovská  ešte dodala, že  vo februári  2024 prebehne nová voľba členov  do 

rady školy z dôvodu ukončenia funkčného obdobia existujúcej RŠ. Pani 

riaditeľka Horňáková  taktiež zvažuje zakúpenie náučných tabúľ k pocitovému 

chodníku v areáli školy.  

 

K bodu 10 

 RŠ schvaľuje doplnenie nového člena RŠ v kategórii za rodičov 

 RŠ schvaľuje novo zvolenú zapisovateľku p. Gáborovú 

 RŠ schvaľuje  pedagogicko-organizačné zabezpečenie výchovno-

vzdelávacieho procesu, organizáciu školského roka, personálne, 

priestorové a materiálne zabezpečenie školy v školskom roku 

2023/2024 

 RŠ odporúča zriaďovateľovi schváliť vyhodnotenie Koncepčného 

zámeru rozvoja školy  

 RŠ berie na vedomie: 

o  informácie o obsahu  Školského  vzdelávacieho programu 

„Bernoláčik“ 



o  informácie o platnom  Školskom poriadku 

o oboznámenie sa so Správou o výchovno-vzdelávacích 

výsledkoch a podmienkach MŠ za šk. r.2022/2023 

K bodu 11 – Záver 

Predsedníčka RŠ, pani Marcela Dubovská poďakovala všetkým členom RŠ za 

účasť na zasadaní a zasadnutie ukončila. 

 

Overovatelia: 

Andrea Mačugová................................... 

Marcela Dubovská................................... 

 

V Prešove dňa 29.9.2023     Zapísala : Ing. Barbora Gáborová 

 


